

Mission Prayer Movement: Myanmar and India

March 24, 2025

Living Hope – India

Prayer points

1. Preparation to reach 1,000 children through Vacation Bible School in various locations.
2. Seven people preparing for baptism.
3. Joys' father passed away on March 15—pray for comfort for the family.
4. Maya, a key church leader, is suffering from a gynecological issue and needs a hysterectomy.
5. Approval of the new FCRA application and school recognition.
6. Wisdom for Jacob as he writes his Class 10 board exams and for Johanna in choosing the right college for her Master's degree.

Hills Academy – Rose

Updates and Prayer points

1. Please pray for the school administration. This year we have more than 70 students attending which is fewer than last year.
2. We also revised teacher's salary, so now we have one teacher less.
3. Please pray for water shortage problem this season, students are suffering.

Beulah Home - Myanmar

Prayer Points:

1. Safety for David Van Bawi Thawng (my youngest son) as he travels to Malaysia to avoid military conscription.
2. Resettlement for the homeless and refugees in Myanmar.
3. A bright future and mutual support among all Beulah children.
4. Peace and justice for the people of Myanmar.

Joce and Place – Myanmar

Prayer Points:

1. The situation in Myanmar continues to deteriorate—urgent prayers needed.
2. Ongoing battles and brutal airstrikes are claiming lives daily, including babies and children. Many flee to the Thai border, but some are arrested; others risk their lives trying to escape.
3. Pray for safety and protection for those in grave danger.

宣教禱告運動：緬甸和印度

2025 年 3 月 24 日

印度活望事工 — Pastor Joshua

代禱事項

1. 為我們在各地籌備「假期聖經學校」、接觸 1,000 名兒童的計劃禱告。
2. 為七位預備受洗的弟兄姊妹代禱。
3. Joys 的父親於 3 月 15 日安息，求主安慰家屬。
4. 教會核心同工 Maya 罹患婦科疾病，需進行子宮切除手術，求主醫治。
5. 為新的《外資管理法》（FCRA）申請與學校認證能順利獲批代禱。
6. 求神賜 Jacob 智慧應對十年級會考，並引導 Johanna 選擇合適的碩士院校。

印度山區學校 - Rose

1. 為校務運作代禱。今年學生人數降至 70 人（較去年減少）。
2. 因教師薪資調整，目前減少一名教師，求主供應需求。
3. 山上面臨缺水危機，學生生活受影響，求主開路。

Beulah 兒童之家 – Pastor Joseph

代禱事項：

1. 為 David Van Bawi Thawng（我的幼子）躲避徵兵、前往馬來西亞的旅途平安代禱。
2. 為緬甸境內流離失所者與難民的安置代禱。
3. 願兒童之家的孩子們彼此扶持，擁有未來。
4. 為緬甸人民得享和平與公義禱告。

緬甸 P&J Travel – Judson & Sandar

最新情況及代禱事項：

1. 緬甸局勢持續惡化，極需代禱守望。
2. 各地戰事未歇，空襲暴行每日奪走無數生命，當中包括嬰孩與兒童。許多難民冒死逃往泰國邊境，卻遭逮捕，仍有更多人在艱險中求生。
3. 求主護庇身陷險境者，賜下平安與保護。